
Høringssvar med indsigelse vedr. Havneudvidelsen i Aarhus. 

 

Til de ansvarlige politikere,  

Jeg har boet i Aarhus hele mit liv, men også rejst en del i hele verden. Jeg har været i Australien, Asien og 

på vestkysten i USA. Fantastiske steder med udsigt til hav og rekreative muligheder. 

Selv i sammenligning med disse fantastiske storslåede steder, er Aarhus bugten unik og særdeles vigtigt for 

borgernes vedbefindende og muligheder for rekreativitet. Jeg arbejder med unge, og det er ikke så få 

gange, vi  har nydt godt af muligheden for at lade batterierne op under eller efter tunge skoledage ved at 

benytte den skønne Aarhusnatur. Det er godt for sjæl og sind, men ikke blot for vores fysiske velbefindende 

også for det psykiske.  

De mange forskellige artikler og debatindlæg, der er fremkommet siden denne sag blev sat i høring viser 

med al tydelighed, at miljøet, bæredygtighed og hele Aarhus’ fremtid vil gavne af, at dette alt for store 

udvidelsesprojekt skrinlægges og gentænkes.  

Spark projektet til hjørne, se ind i fremtiden, hvad er oddsene for, at havnebestyrelsen mener det samme 

om ti år? 

Kom så Aarhus, vi kan gøre det bedre. 

Mvh  

Tobias Matthiessen 

Højbjerg. 


